
         Castricum, 22 mei 2023 

 

 

Geachte leden van de gemeenteraad van Castricum, 

 

De huisartsen van de Dorpspraktijk hebben per 1 mei 2024 geen praktijkruimte meer en staan op 

straat!    

Wij hebben dringend een ander pand nodig om de zorg te kunnen verlenen die er van ons gevraagd 

wordt. Wij vragen u ons hierbij te helpen! 

 

Als Dorpspraktijk verstrekken wij al tientallen jaren toegewijde medische zorg aan de inwoners van 

Castricum. Dit doen wij in een snel veranderend zorglandschap waarbij steeds meer zorg naar de 

huisarts wordt verplaatst. We hebben een zeer goede relatie en jarenlange vertrouwensband met 

onze patiënten en spelen een cruciale rol in het waarborgen van hun gezondheid en welzijn. Het is 

van groot belang voor de inwoners van Castricum dat wij deze zorgverlening kunnen voortzetten. 

Sinds 2009 is onze praktijk gevestigd aan de Korte Cieweg. In de loop der jaren is er veel veranderd in 

de zorg. De praktijk is sterk gegroeid in patiënten aantal en er komen steeds meer taken bij de 

huisarts terecht. Volgens de huidige tendens in de zorg zal dit in de toekomst nog veel sterker toe 

nemen. Hiervoor is steeds meer ondersteunend personeel nodig: meer huisartsen, assistentes, maar 

ook ondersteunend personeel op verschillende zorgvlakken. Om dit te faciliteren en de juiste 

medische zorg te kunnen bieden hebben wij al vele jaren sterk behoefte aan meer ruimte. Het 

huidige pand voldoet al vele jaren niet meer aan de benodigde ruimte en bouwkundige en arbo 

technische eisen; het gaat nu echt niet meer! We kunnen niet meer de zorg leveren die van ons 

verwacht wordt, niet met huidige en toekomstige ontwikkelingen in de zorg meegaan en geen nieuwe 

patiënten aannemen, terwijl Castricum groeit en er 2200 nieuwe inwoners worden verwacht. 

Naast ruimtegebrek, voldoet het pand, zoals al genoemd, arbo technisch niet aan de huidige wet en 

regelgeving, een energielabel ontbreekt; er zijn ruimtes zonder daglicht, of met enkel een dakraam, 

het is slecht geïsoleerd, koud en slecht geventileerd, er is te weinig frisse lucht. Het is bovendien zeer 

gehorig; dit is AVG-technisch een groot probleem. Ook is er onvoldoende parkeergelegenheid. 

Wij zijn inmiddels al jaren op zoek naar een nieuwe locatie. De Maranathakerk kwam als een 

mogelijkheid naar voren; wij voeren hierover al vele jaren gesprekken met de gemeente en betrokken 

partijen maar wij kunnen nu echt niet meer wachten! 

Het huurcontract van ons huidige pand moest verlengd worden voor een periode van 5 jaar vanaf mei 

2024; d.w.z. 6 jaar vanaf nu. Dit houden wij, mede gezien de huidige en toekomstige landelijke 

ontwikkelingen binnen de Nederlandse gezondheidszorg, niet meer vol! 

Ons verzoek aan de verhuurders om een kortere huurperiode of een jaarlijkse opzegmogelijkheid af 

te spreken, werd bij herhaling afgewezen. Er was voor ons uiteindelijk geen andere mogelijkheid dan 

het opzeggen van het huurcontract.  

Dit betekent dat wij, met meer dan 8100 patiënten, per 1 mei 2024 andere huisvesting nodig hebben! 



Het vinden van een geschikte nieuwe locatie voor een huisartsenpraktijk is, zoals u weet, een 

uitdaging. Daarom verzoeken wij de gemeente om haar steun en medewerking bij het zoeken naar, 

en/of beschikbaar stellen van, een geschikt pand of bouwgrond in de gemeente Castricum. Wij 

verwijzen hierbij ook naar punt 7.7 van het Coalitieakkoord 2022-2026 van de gemeente Castricum 

waarin gesteld wordt dat de gemeente actief meedenkt over voldoende ruimte voor 

huisartsenpraktijken. 

We zijn ervan overtuigd dat er binnen onze gemeente mogelijkheden bestaan om een dergelijke 

oplossing te vinden. 

Het voordeel van het faciliteren van een geschikt pand voor onze huisartsenpraktijk is tweeledig. Wij 

zijn als praktijk al vele jaren gevestigd en hebben als Dorpspraktijk van oudsher een zeer sterke band 

met onze patiënten en omgeving. Als huisartsen waarborgen wij de continuïteit van de medische zorg 

voor onze inwoners. Het is van groot belang dat zij toegang blijven hebben tot de noodzakelijke 

gezondheidszorg zonder dat ze te ver moeten reizen of op zoek moeten gaan naar alternatieve 

huisartsenpraktijken buiten onze gemeente. 

Ten tweede zal het de lokale gezondheidsinfrastructuur versterken en de algehele gezondheid van 

onze gemeenschap bevorderen. Een goed functionerende huisartsenpraktijk is essentieel voor het 

effectief beheren van de gezondheidszorgbehoeften van onze inwoners en kan een positieve invloed 

hebben op preventie, diagnose en behandeling van ziekten. 

 

Samenvattend maken de huidige landelijke ontwikkelingen dat de huisartsenzorg op alle vlakken sterk 

onder druk staat. Wij zorgen als Dorpspraktijk voor een sterke basis op het gebied van de 

gezondheidszorg met een zeer sterk en gemotiveerd huisartsenteam! Echter, u moet zich ook 

realiseren dat wij, ondanks dat we in strikte zin gezien worden als ondernemers, niet hetzelfde 

speelveld kunnen betreden op het gebied van financiële en landelijke regelgeving zoals dat voor de 

gemiddelde ondernemer geldt. 

Wij nodigen u daarom met urgentie uit om met ons in gesprek te gaan om deze specifieke behoeften 

en vereisten te bespreken. Samen kunnen we een duurzame oplossing vinden voor nu en de 

toekomst, die niet alleen tegemoetkomt aan de behoeften van onze praktijk, maar ook rekening 

houdt met eventuele gemeentelijke richtlijnen en voorschriften. 

 

Met vriendelijke groeten, 

M. Doeksen 

N. Remmelzwaal 

F. Weijer, 

Huisartsen van de Dorpspraktijk 


